

No. 202406/288

الرقم: ت.ع.م/٢٨٨/٢٠٢٤٠٦

Date: 12/06/2024

التاريخ: ٢٠٢٤/٠٦/١٢ م

Subject: Follow- up circular regarding Actuarial Report on Solvency and Capital

الموضوع: تعميم إلحاقى بشأن التقرير الإكتواري للملاءة المالية وكفاية رأس المال

Dear CEO,

سلمه الله

سعادة/الرئيس التنفيذي

Dear CCO,

سلمه الله

سعادة/مسؤول الإلتزام

Greeting,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

Reference to the Insurance Authority roles in supervising and controlling insurance activities based on Council of Ministers Resolution No. (85) dated 28\01\1445H, and the Cooperative Insurance Companies Control Law issued by Royal Decree No. (M\32) dated 02/06/1424H, and reference to Article (56) of The Actuarial Work Rules for Insurance issued by the decision No. (441/186) dated 06/07/1441H, and Refereeing to the Circular No. (202) dated 02/12/2020AD in regard to the Actuarial Report on Solvency and Capital.

إشارة إلى أدوار هيئة التأمين الرقابية والإشرافية وفقاً لقرار مجلس الوزراء رقم (٨٥) وتاريخ ٢٨/٠١/١٤٤٥هـ، ونظام مراقبة شركات التأمين التعاوني الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/٣٢) وتاريخ ٠٢/٠٦/١٤٢٤هـ، وإشارة إلى المادة رقم (٥٦) من ضوابط الأعمال الإكتوارية المتعلقة بالتأمين الصادرة بالقرار رقم (١٨٦/٤٤١) وتاريخ ٠٦/٠٧/١٤٤١هـ، وإشارة إلى التعميم رقم (٢٠٢) وتاريخ ٠٢/١٢/٢٠٢٠م بشأن التقرير الإكتواري عن الملاءة المالية وكفاية رأس المال.

We inform you that all two Appendixes (1), and (2) attached to Circular No. (202) dated 02/12/2020AD have been updated in accordance with IFRS-17 standard. Accordingly, the Company and the Appointed Actuary shall comply with the updated appendixes attached herein.

نفيدكم بتحديث كلا من الملحقين (١) و (٢) المرفقين في التعميم رقم (٢٠٢) وتاريخ ٠٢/١٢/٢٠٢٠م بما يتوافق مع المعيار الدولي للتقرير المالي رقم (١٧). وعليه، يتعين على الشركة والإكتواري المعين الإلتزام بالملحقين المرفقين بهذا التعميم.

Kind Regards,

مع وافر التحية،

Laws & Regulations Department

إدارة الأنظمة واللوائح

Scope:

- Insurance and/or Reinsurance Companies.
- The Appointed Actuaries.

نطاق التوزيع:

- شركات التأمين و/ أو إعادة التأمين.
- الإكتواريين المعينين.